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Mehran Tavakoli Keshe - Hartelijk dank. Goedemorgen, goedendag, zoals

gewoonlijk, waar en wanneer je ook luistert naar deze serie Kenniszoekers van het

Ruimteschip Instituut van de Keshe Foundation. Zoals gewoonlijk verwelkomen we

je terug en kijken we ernaar uit om een beetje meer te leren en een beetje meer

onderwezen te worden in verschillende dimensies en richtingen van het werk van

het universum (U) en onszelf.

Omdat onze Ziel deel uitmaakt van het Universum, maken wij deel uit van dit

geïntegreerde systeem. Wemaken geen deel uit van een buitenbeentje, ook al

denken we van wel. Ook al ben je eenzaam in een woestijn, je maakt nog steeds

deel uit van het systeem. We kunnen er niet van weglopen, we hebben een Ziel en

we hebben een lichamelijkheid (P). En zelfs als we het leven verliezen in een

woestijn, wordt onze Ziel deel van het universum. En als we sterven in paleizen als

haar bewoners, gaan we nog steeds naar dezelfde plaats. Het is gewoon een kwestie

van waar je deze lichamelijkheid achterlaat. En hoe je er vrede mee hebt gesloten,

en hoe je er vrede mee sluit. En of je in je levenscyclus een oorzaak was, of een stap

voorwaarts voor die vrede, maakt voor jou niet uit, voor een dier, een ander wezen, of

zelfs de Ziel en de Ziel van de lichamelijkheid (STP) van jezelf.

Zoals gebruikelijk hebben we weer wat kleine aankondigingen en wat bij te praten

over wat er allemaal gebeurt rond de Foundation. Zoals jullie weten, zal over

ongeveer 10 dagen de eerste groep Kenniszoekers (KS) zich bij ons voegen in

Manchester. We zullen dezelfde eerste sessie hebben over de eerste stappen in de

richting van wat we de ruimtetechnologie noemen, op een bepaalde manier, op een

nieuwe manier. (:18).



We hebben nog steeds veel mensen die van Manchester naar Londen schuifelen en

bibberen, dus er zijn nog een paar plaatsen, als iemand zich bij ons wil voegen,

omdat sommige mensen hun positie plotseling naar Londen hebben verplaatst.

Hoe dan ook, Londen, als je ... wordt een geweldige sessie, want misschien hebben

sommigen van jullie het al gemerkt, en sommigen van jullie hebben het nog niet

gemerkt. De dag van de bijeenkomst met de wereldambassadeurs hebben we

moeten verplaatsen naar zaterdag 11 november.

Voor degenen die bekend zijn met de westerse wereld is 11 november een "dag van

de vrede". Het is de dag waarop de kanonnen in de Eerste Wereldoorlog zwegen. En

het grootste deel van Europa viert deze dag, de 11e dag van de 11e maand. En zoals

traditie is, legt de koning van Engeland hier in Londen op het 11e uur, om 11 minuten,

bij het Cenotaph (Graf van de Onbekende Soldaat) zijn bloem voor de doden, aan

het begin van de vrede, of het einde van de oorlog.

Het is goed om op die dag in Londen te zijn, en we hebben veel

hoogwaardigheidsbekleders en politici uitgenodigd, die in Londen zijn, als

onderdeel van het einde van de oorlog, het begin van de vrede, en begin van de

wereldvrede. Technologie (T) in ruil voor vrede. En het is gewoon toevallig, of het

moest bewust verplaatst worden, maar het is heel mooi geworden zoals het is. Toen

de mens besloot om de oorlog te stoppen, maar hij ging een paar jaar later weer

oorlog voeren, maar toch viert hij het einde van twee oorlogen. We zullen niet ver

van Cenotaph zijn, waar de conferentie vorm zal krijgen. (:20). En misschien als deel

van ons op zaterdag of zondag. Traditiegetrouw, en omdat ik vroeger in Londen

woonde, proberen we altijd zo dicht mogelijk bij Cenotaph te komen, om respect te

betuigen voor hen die stierven door de onwetendheid van de mens. Wees er dus op

voorbereid dat je op zaterdag en zondag 11 en 12 het gevoel krijgt dat de hele natie in

een vredige stemming is. Het herdenken van de doden, met de klaprozen, dat is

traditie, dat hoort bij deze tijd. Misschien brengen we een nieuwe vredesbloem en

nieuw begrip. Doe met ons mee en breng de wens van Totaliteit mee, en we zullen

zien waar we heengaan.



We nodigen de Iraanse ambassadeur uit in Londen. De Chinese ambassadeur en

hoogwaardigheidsbekleders van Chinese ambassades zullen worden uitgenodigd.

De Amerikaanse ambassadeur en het personeel van de Amerikaanse ambassade

hebben ons altijd beloofd dat de volgende wereldambassadeur er zal zijn, we zullen

zien of ze hun belofte nakomen. We zullen de Russen en de Oekraïners uitnodigen

voor dezelfde vredesbesprekingen, de vredestafel. We testen de wereldleiders en

regeringen op hun inzet voor vrede, technologie in ruil voor vrede. In de wetenschap

dat we de steun van twee naties hebben, en dat we daar een van de doorbraken in

de ruimtetechnologie laten zien, waar veel, heel veel wetenschappers al eeuwen op

wachten.

Vergeet niet dat dit komt na een week, vijf dagen eerder, van de tweede sessie van

de, wat wij noemen, voorbereiding op de laatste fase in Peking, in december. Veel

mensen verhuizen van, wat wij noemen, de Manchester naar Londen locatie, (:22).

omdat ze denken dat ze daar willen zijn. Maar wie naar Manchester gaat, is

automatisch gekwalificeerd voor Londen. Dus we zien wel hoe het afloopt en hoe

het zal aflopen.

Het vredesproces moet gepaard gaan met een verandering in technologie. Het

vredesproces moet gepaard gaan met een begrip van de technologie die deze

verandering teweeg kan brengen. In de afgelopen dagen, in de afgelopen week,

heeft de Keshe Foundation (KF) een stap gezet in wat wij noemen, de bevestiging

van de technologie door vooraanstaande wetenschappers in China. In zekere zin

wordt de technologie geaccepteerd als een doorbraak. En dit geeft ons de

springplank waarnaar we op zoek waren. Op een bepaalde manier, door wat wij de

elitewetenschappers noemen, stap voor stap de resultaten van de technologie goed

te keuren en te zien aan het einde, op het hoogste punt waar veel mensen het niet

zien, waar we de technologie bewijzen, openen we deuren. En hopelijk zien we

volgend jaar en de komende paar jaar grote doorbraken in de hele technologie. Niet

alleen in China, maar waarschijnlijk ook in Iran.



We zullen technologieën laten zien die de Ziel van de Mens (STM) in werking brengt,

niet de lichamelijkheid van vliegtuigen, onderzeeërs, UFO's en de rest. En dit zal de

doorbraak zijn. Op de manier die we hebben laten zien, hebben we wat we materie

noemen veranderd in energie en energie in materie. Nu laten we zien hoe we de

mens in energie veranderen. Dit is de schoonheid van de nieuwe ruimtetechnologie,

reizen door de STM. En dit zal veel wereldleiders shockeren. Dit geeft een nieuwe

dimensie (D) aan ruimtetechnologie. Waar we het kunnen laten zien, we de STM uit

kunnen breiden en de Man over de grenzen heen transporteren. We zullen ons

uiterste best doen om deze taak in december te voltooien. En in de, wat wij noemen,

Conferentie van Beijing, (:24). zullen we jullie de schoonheid hiervan laten zien, hoe

je door de Ziel reist, door de dimensie van de Ziel, door begrip. En dit zal de volgende

stap brengen, naar het begrijpen van de Totaliteit.

Wat zou de volgende stap zijn? Wat zou het volgende begrip zijn? Wat zou de

totaliteit van het begrip van het werk zijn? Een van de meest verbazingwekkende

dingen voor ons op 11 november, in de bijeenkomst met wereldambassadeurs, zal

zijn als we de moed krijgen en de Iraanse ambassadeurs, Iraanse

hoogwaardigheidsbekleders kunnen brengen, die naast de Amerikanen en Israëli's

zullen zitten, zoals we zagen in de laatste ambassadeursbijeenkomst in Rome,

Palestijnse ambassadeurs onder de anderen, en dit zal een prachtige stap zijn, dit zal

de volgende stap zijn, op een manier om de volgende stap van vrede te brengen. En

dan zullen we streven naar de volgende stap.

Technologieën laten zien aan de ambassadeurs van de wereld, waarvan ze niet

kunnen geloven dat het bestaat. Ze raken erbij betrokken, ze zullen erbij betrokken

zijn en er is geen manier om het te ontkennen.

Zoals ik al tegen de Chinese wetenschappers zei: het beste is om het te beleven

terwijl je ernaar kijkt. Om het te proeven terwijl je erin zit en het dan te begrijpen.

We zullen systemen en technologieën naar Londen brengen die de

wereldambassadeurs kunnen voelen,



begrijpen en zelf mee kunnen nemen, zodat ze de naties en hun president kunnen

uitleggen wat de verandering is.

Op de een of andere manier proberen we te laten zien wat de Ziel is. Hoe je door je

Ziel opereert. Hoe we onze Schepper hebben genegeerd. Hoe we onze controleur

hebben genegeerd en hoe we het begrip van onze eigen schepping hebben

genegeerd. (:26). Wat is dit, wat is er met je gebeurd als je naar de ruimte gaat? Je

reist door de dimensie van de ruimte. Zoals ik al eerder zei, toen we de eerste liften

(vluchten) deden, rond deze tijd, in 2008 in het onderzoekscentrum van de Sharif

Universiteit in Teheran, was er één vraag die bij ons allemaal opkwam, zonder twijfel.

En toen ik met de Iraanse officieren zat, van het kantoor van Ahmadinejad, zei hij:

"ok, we hebben lift bereikt. We hebben beweging bereikt. Wat nu?" Wat gaan we

doen? We komen aan op de maan. Wat gaan we doen? We zijn er net. Wat moeten

we doen om natuurlijker te zijn? Wat moeten we doen ommeer begrip te tonen?

En zoals ik al zei in de lessen van de afgelopen weken, is de, wat wij noemen, de

volgende technologie begonnen. Levering van de volgende technologie, voltooiing

van Totaliteit. Ik kom aan op de Maan. Wat nu? Zoals de kinderen altijd zeggen op

de achterbank van de auto, “zijn we er al?" Zijn we er al? We waren er fysiek. Als we

onze ambachten op de Maan, op Mars kunnen krijgen, kunnen we onze Zielen op

het oppervlak van de Maan krijgen en de kracht van onze Ziel, is de kracht van een

steen, of is de kracht van het dier dat we niet eens kennen, in de diepte van de

oceaan van de wateren van een of andere planeet.

Maar wat is het volgende? Hoe creëren we een levensvoorwaarde? En deze vraag

werd voor ons het volgende doel. We zijn gevlogen. Wat is het volgende? Wat doen

we? Hoe voeden we onszelf? Hoe creëren we een omgeving waarin we een

natuurlijk leven kunnen leiden? We leven niet als apen in pakken, zoals de

Amerikanen doen in het ruimtelab. (:28). Heb je gezien of het echte astronauten

waren die elkaar knuffelden en kusten, of waren het gewoon stukken metaal en stof

die tegen elkaar aan sloegen?



Wie wil er nou leven in wat wij een "olievat" noemen als je op de Maan, waar je

buiten niets kunt doen. En je dochter, je zoon, je vrouw, je geliefde zit in een ander

vat naast je. We creëren een toestand van leven.

Dit werd een vraag. En we streefden ernaar verder te begrijpen hoe, wat er gebeurt

als je ziek wordt? Wat gebeurt er, kunnen we je er sneller heen brengen? En dat

gezegd hebbende, bij het schrijven van het eerste en tweede boek, en toen het

vrijgeven van de kennis over de "Gans technologie," het omzetten van materie in

energie. En nu hebben we, we begrijpen die energie. We noemen het STM. We

noemen het wat dan ook. En hoe zetten we, in transitie, deze energie om in een

massa, in lichamelijkheid, in een dimensie van leven op de Maan of Mars, of een

andere positie in het universum.

Wemisrekenen ons op weg naar Mars. We herinneren ons de schoonheid. We

vergaten onze dochter een afscheidskus te geven toen ik de aarde verliet. Ik ga

afscheid kussen. Ik land op een andere planeet in een ander universum. Wat ga ik

doen? Ik weet waar de Aarde is, maar hoe ga ik me gedragen? Ik word een steen in

deze omgeving. Ik word een wezen dat ik niet ken, maar mijn Ziel is zich bewust van

mijn bestaan. Wat is de volgende stap? En wat doen we daarna? Hoe ver kunnen we

hierin gaan? Hoe kan ik uit deze positie komen? Hoe kan ik terug naar de Aarde? Ik

ben een steen op de Maan, voel de emotie en de kracht van het veld van de

omgeving en andere condities, (:30). en andere stenen. Maar wat is het volgende?

Wat is de capaciteit? Wat is de capaciteit? Wat is de kennis? En hoe kunnen we dit

voor ons begrijpelijk maken?

Om door de overgang te gaan, om door de conversie of transmutatie te gaan. Dit

zijn onderdelen van de technologieën die we in de komende sessies zullen

onderwijzen. We zullen proberen het zo uit te leggen dat jullie het begrijpen. Je kunt

deze kennis niet onderwijzen. Je moet deze kennis voelen. Het moet de "tweede

huid" van de STM worden en niet de lichamelijkheid van de man.



Weet je, als we in het Engels "second skin" zeggen, betekent het "er letterlijk mee

thuis zijn", het begrijpen. Het is heel erg reflexmatig. Wat ik ben? Ik verander om er

toe te doen.

Dit begrijpen, de overgang van de energie van de STM naar de lichamelijkheid van

de tijd, plaats en positie, wordt een prioriteit. Het wordt de waarheid over ons leven.

Het wordt wat we moeten begrijpen. En in hoeverre kunnen we dit accepteren? En

in hoeverre kunnen we dit uitbreiden?

Het zal voor velen van ons goed zijn om te begrijpen dat er nog veel meer is in de

diepte van het universum. Dan in dit dorp van de mens dat we "Aarde" noemen. Hoe

reageren we? Hoe gaan we? Hoe veranderen we? Wat gebeurt er zelfs als ik uit

Afrika kom en in China land. Ik ken de taal niet, of voel ik de taal? Ik spreek door de

emotie, ik begrijp de cultuur door het begrijpen van de cultuur van de Ziel.

We moeten dit leren, we moeten dit begrijpen, zoals in de diepte van het universum,

(:32). er zijn geen talen, scholen, klassen om naar toe te gaan, en er zijn geen

avondklassen om naar toe te gaan en talen te leren. Leren, communicatie, moet

natuurlijk zijn, tweede cursus, tweede leven van de mens. Het maakt niet uit waar de

mens leeft en waar de mens naartoe zal gaan. En in welke mate de mens geneigd

zal zijn om zijn kennis tot deze grens uit te breiden. We zitten in de kamer, we

hebben vertalers, wij begrijpen de emotie van de taal niet, maar we zien de

lichaamstaal en het gezicht en waar de dingen over gesproken worden, en de

vertaler begrijpt de helft van de tijd zichzelf niet eens, wat hij vertaalt, omdat hij niet

de essentie van ons woord heeft, in de totaliteit van de taal en in het begrijpen van

de taal.

En dan zit je met iets heel vreemds en heel komisch. Je praat over het weer, de

vertaler heeft het over hoe de zaken gaan. En dan kijk je en je begrijpt het, ze lachen.

En je kijkt, waarom lachen ze? Je sprak over iets waarvan je dacht dat je het begreep

en het was gemakkelijk te vertalen. Maar de vertaler begrijpt de essentie van de

cultuur niet in wat, hoe je sprak en neemt het zoals het in het woordenboek staat.



Kun je dat doen met je Ziel? Kun je die fout maken op Mars of de Maan? Hoe ga je

ermee om? Of, we blijven vasthouden aan de, wat wij noemen, "denkfout van de

totaliteit van begrip." De drogreden van dat, we kennen de drogreden van, we

hebben het gedaan, we zouden het moeten kunnen. Hoe oefenen we? Je weet dat

je in de wereld van de computers een ‘sandbox’ hebt waarin je kunt oefenen. (:34).

Waar oefenen we dit op aarde? Hoe creëren wij, als wetenschappers, die zandbak,

voor jullie als burgers, om door die overgang te kunnen gaan, om door die fase te

gaan, om door dat testen te gaan.

Wemaken je zoveel poelen, zoals Alekz deed in Nigeria. Eén poel is het gevoel en de

emotie en het gevoel van Mars, en één poel is emotie en gevoel van een andere

planeet in het universum. Welke poel? Hoe leren we elkaar? Maar je moet begrijpen

dat in de wereld van de mens het zwembad water heeft. En we verbinden onszelf

ermee. In de zwembaden van de komende sessies van de mens om te leren, zijn dit

zwembaden van velden, magnetische velden, zwaartekrachtvelden, plasmatische

velden. En in hoeverre zouden we in staat zijn om te weten hoe we moeten

afstemmen en in welke pool we moeten landen?

Dit is wat er op de kaart staat, dit is wat we nu aan het opzetten zijn om tot dit

inzicht te komen, dit is wat we nu aan het opzetten zijn om die toestand te creëren.

Dit is een komende sessie van het onderricht. Een hele sessie, een pool van kennis,

een pool van emotie, een pool van begrip van de totaliteit van de transitie. Maar het

meest interessante deel voor velen van jullie Kenniszoekers zal zijn: Kunnen we het

massaal doen? Kunnen we, als een familie, besluiten dat we naar het park in het

centrum van Teheran gaan, en dat een van ons op het dak van een gebouw in New

York belandt, omdat er een verkeerde emotie was? Hoe stemmen we de zielen op

elkaar af, zodat we allemaal op dezelfde plaats terechtkomen, met dezelfde droom,

met hetzelfde begrip? (:36). Dit alles moet aan de mens geleerd worden. In een

fysiek leven houden we elkaars hand vast, om niet te verdwalen in de menigte. Hoe

verbinden we onze Zielen met elkaar, zodat we op dezelfde plaats terechtkomen?



Een van de interessante dingen die de mens zal leren, is heel eenvoudig. En je zult

begrijpen hoe je handen vasthoudt, hoe je verbonden bent. Dit brengt een totaliteit,

een nieuw onderwerp, een nieuw begrip, van verbinding van velden. Kijk naar de

structuur van het universum. Kijk naar de structuur van het leven, hoe het

planetenstelsel zich met elkaar verbindt. Maar volg de regels van het plasma. Volg

de regels van de interactie van de velden. De beste leermeester voor de mens is de

Schepping. En de Schepping moet worden begrepen door zijn ware betekenis, niet

door materie. Anders zal de mens uit een ander, wat ik noem, "hokje van

onwetendheid" vallen. Een andere manier waarop we hebben gedaan, in vele delen

van de fysica en het begrip, ?? ontbreken op deze planeet.

Kijk naar het heelal, wat zie je? Kijk naar je zonnestelsel, wat begrijp je? Heel

interessant. Kijk naar de zon. In welke richting beweegt de zon? Dan ga je uit van de

natuurkundige wet. De noordpool verbindt zich met de zuidpool. En begrijp dat de

tegengestelde polariteit van de veldkrachten een dimensie van veld moet creëren.

Op een heel interessante manier. Welke kant beweegt de Aarde op? Maar de Aarde

zelf is met een sterker veld verbonden met de Maan. (:38). Welke kant beweegt de

Maan op? Dan begrijp je, hoe je de Ziel van je zoon, je vrouw, je geliefde en je hond

moet verbinden, dat jullie allemaal vallen, op één plek terechtkomen. De natuur van

de Schepping leert het je, het natuurlijke proces van de Schepping leert het je. En

zoals we al zo vaak hebben gezegd, hoe kunnen we van rechtsom naar linksom

gaan? Waarom stopt ons systeem en keert de bewegingsrichting om?

Hoe verbeter je de STM, dat we in plaats van elkaar te naderen, afstand van elkaar

creëren? Hoe creëer je twee velden op hetzelfde moment dat je zwaartekracht

overeenkomt met de aarde en je magnetische het oppervlak van de maan afstoot?

En dit zijn de "testen van de tijd". Dit zijn de testen van de wetenschappers, de

Kenniszoekers van de toekomst om zich te openen. Bij het openen van nieuwe

dimensies, bij het openen van nieuwe structuren, bij het openen om het plasma te

begrijpen als een parallelle wetenschap en technologie, met betrekking tot de

materietoestand.



Het is tijd voor ons om de Schepping te begrijpen, de wereld van de Schepping en

de dimensie van velden. Het onderricht is niet om jullie systemen te laten zien. Het

onderricht is om jullie te verlichten, om jullie een nieuwe richting en dimensie te

geven, om de Totaliteit binnen te brengen. Zoals ik zei tegen een van de, wat ik

noem, topmannen van de wetenschap heel recent: "God heeft geen patent. Hoe wilt

u dat wij Zijn werk patenteren?" Is een patent iets waard op de maan? (:40). En heeft

het patent op Aarde enige waarde in het universum?Wat patenteren we dan?

Waarom beperken we de kennis van de Schepping tot stukjes papier en computers

die niets waard zijn, een paar meter boven deze planeet. Als de mens leert om

onvoorwaardelijk te onderwijzen, zoals wij dat doen. Als de mens leert om direct te

onderwijzen, zoals wij doen, dan is er geen behoefte aan octrooien, want dan

plaatsen we het octrooi op de Schepping in de STM, in de dimensie van

lichamelijkheid en begrip van de Totaliteit van de Schepping.

Wat dit betekent is dat we begrijpen hoe interactie met de velden heeft geleid tot

de schepping van de Schepper. En dan begrijpen we hoe wij als geschapenen,

geschapen worden uit de interactie van dezelfde velden. Is dat veld de Zon? En is

onze Ziel de Aarde? Of is het een van de satellieten die verbonden is met de

dimensie van het grotere planetenstelsel die we niet zien?

Hoe positioneert onze Ziel zich ten opzichte van de positie van de Schepper?

Hoeveel tussenpersonen, magnetische velden en patronen van de vorm van

sterrenstelsels en universa bevinden zich tussen ons en de Schepper? Komt het

punt van verlichting wanneer we ons in de tegenovergestelde richting bevinden?

Beweging maakt niet uit hoeveel tussenpersonen als met de Schepper,

of in dezelfde richting als de Schepper. Wat krijgen we als we de andere kant op

reizen? Reflectie? , het vrijkomen van energie, in de dimensie van creatie. (:42).

Een van de grootste dingen die ik al heb uitgelegd, en die heel moeilijk te begrijpen

is voor veel Kenniszoekers, zelfs wetenschappers, is dat de interactie van de velden,

twee plasmatische velden als wrijving, velden creëert in de bovenste atmosfeer met

de traagheidsveranderingen in materie.



Wat is de interactie van onze Ziel met de andere Zielen die we niet zien? Welke

plasmatische velden creëert de dimensie van de dynamische STMmet de andere

Zielen die de straat oversteken, die zich op een andere planeet bevinden? De manier

zonder het te weten, het creëren van plasmatische velden, we moeten wel, maar

omdat het zo miniem is, het zo klein is, zijn we ertoe gekomen om het te creëren,

om het te negeren, omdat we er geen kennis van hebben. De onwetendheid komt

voort uit een gebrek aan wat wij noemen, begrip.

Dan komt het op een heleboel punten, waarom deze plasma's worden gecreëerd?

Waarom deze interacties van de plasma's van, interactie van ons plasma, onze Ziel,

met een ander, een onzichtbaar veld van plasma's creëren, dat we niet hebben ??

(begrepen of wisten). Worden die plasma's op enig moment gecreëerd? Je kruist de

man op straat, jouw Ziel is dynamisch, zijn Ziel is dynamisch. Ergens in de velden

hebben ze een wisselwerking. Wat gebeurt er in die velden? De interactie van de

velden van de Aarde en de Zon creëert het daglicht. Wat is de interactie van onze

Ziel met een andere Ziel die voorbij komt? (Het maakt niet uit of onze

lichamelijkheid een meter van ons vandaan is, of dat we schouder aan schouder met

elkaar wrijven.

Zoals ik jullie vaak heb uitgelegd, als je een kind hebt, als je een geliefde hebt, houd

hem dan naast je en zie hoe je hun emotie voelt via hun, (:44). wat ik noem, de Ziel,

niet de dimensie van lichamelijkheid. Zie je een licht? En wat is de expansie van dit

licht? Wat de extractie van dit licht naar de dimensie van lichamelijkheid is, legt je

uit over je emotie met wat je vasthoudt. We voelen, "oh, hij houdt me stevig vast. Oh,

hij houdt me vast, houdt van me. Oh, hij houdt me vast zoals ik zou kunnen

dromen." Maar je kijkt in de Ziel. (Terwijl) de man aan de andere geliefde denkt. Ik

ben slechts het object van de genegenheid van de ander. Maar is het echt liefde? En

dan, de volgende keer wanneer de minnaar je vasthoudt, en ?? je weet wat het is,

voel je dat hij weet hoe hij je moet vasthouden. Is het echte liefde, de ware

genegenheid? Omdat je een beklemming of een druk voelt, en je denkt dat hij van

me houdt? Of is het eigenlijk het wrijven van de Zielen?



En je herkent dat ik geliefd ben. De waarheid, het ware begrip. Dan begrijp je dat

zelfs het leven, het dagelijkse leven, onze interactie met onze partners, met onze

geliefden, met onze kinderen, met onze ouders, met onze vrienden, met de

maatschappij zal veranderen. Omdat we wijs zullen worden in de dimensie, de

dimensie van lichamelijkheid en de dimensie van de Ziel. En dit is wat al deze

leringen zijn, om je open te stellen voor verdieping, om de interactie van de velden

te begrijpen.

Dit wordt belangrijk voor je, want je zult begrijpen waarom, in de

ruimtevaarttechnologie. Jullie willen naar de planeet gaan. En door de emotie van

de Ziel, vertelt het je alle energie die je draagt, waar je vandaan komt. Deze planeet

is gevaarlijk. (:46). Het kan je ondergang creëren. Of een planeet verwelkomt je,

omdat je velden hetzelfde zijn als zij. En brengt een kracht binnen. Het brengt kracht

binnen. Dan begrijp je het. Wat je moet begrijpen is dat de uitleg over de geliefde en

het kind niet hetzelfde is als wat je denkt over de lichamelijkheid. Het is om je ogen

te openen, waarin je leert over je Ziel. Is het goed voor je? Of wie je tegenkomt als

een veld van het plasma, is het, op een bepaalde manier, leven voor jou? Of is het

een ondergang voor jou en je Ziel?

Het onderricht van de Keshe Foundation gaat niet over de geliefden en over de

interactie van de lichamelijkheid, het gaat over vergelijken, begrijpen hoe de mens

zo lichamelijk is, de waarheid over zichzelf, in de dimensie van de Ziel, in de dimensie

van de lichamelijkheid van het bestaan. Dan leert dit je ?? in de ruimte, dit voelt niet

goed. Dit is geen plaats voor mij, omdat de meeste spectrale energieën in de ruimte

zijn gecreëerd. Ik kan meer geven dan deze planeet aankan. Ik kan het in gevaar

brengen, een van de wezens voor me aanraken, of ik word, het wordt gevaarlijk voor

me, dat het mijn levenstoestand als plasma in gevaar kan brengen.

Dan begrijp je het. Het leven in de diepe ruimte krijgt een andere betekenis als je

het begrijpt in de dimensie van lichamelijkheid, maar test het hier. De volgende

keer, als je je geliefde vasthoudt, en hij of zij houdt je stevig vast, en hij of zij zegt: "Ik

hou van je", en je voelt de druk, en de liefde, en de strakheid,



en de vreugde die je terug wilt geven. (:48). Kan ik de Ziel voelen? Knijpt hij me echt,

of de ex-geliefde, of het meisje met wie hij is, of de manmet wie hij is? Of is hij graag

(bij mij), ik ben gewoon een vervanging, of is het de ware liefde?

Voel ik de interactie van de Zielen? Neem ik en geef ik? Verlicht ik hemmet de

mijne? En vergeet niet dat hij hetzelfde weet als jij. We kunnen niet tegen elkaar

liegen. Dit is waar de meeste relaties op deze planeet uit elkaar vallen. Omdat de

mens altijd de interactie van lichamelijkheid kent, maar niet de dimensie van

veldeninteractie van de STM, de schepper van de mens, ziet. In de ruimte moeten we

ons hiervan bewust zijn. Zoals ik altijd zeg: "je hebt geen keuze, je zit erin." Je kunt

het maar beter begrijpen, anders zit je er niet meer in, want er blijft niets van je over

om er deel van uit te maken.

Dan komt het in het proces. In de komende tijd, welk gevoel, welke emotie, welke

kleuren en interactie van de velden betekent voor mij en mijn Ziel? Op deze manier

begin je in zekere zin met het "kalibreren van de Ziel". Welke gevoelens van welke

dimensie van emotie en interactie betekent dit voor mij? En dit is als: ik hoor

geschreeuw, ik hoor gepraat, ik hoor gefluister, ik hoor geen geluid, en wat betekent

elk voor mij? Deze emotie van dit niveau betekent gevaar, dit niveau van emotie

voor de Ziel betekent leven, dit niveau betekent dat ik op de een of andere manier in

gevaar ben. (:50). En zo leren we, begrijpen we, breiden we uit en breiden we uit.

Dan leren we in dat proces over de reis van de Ziel, de uitbreiding van de Ziel, het

begrijpen van de Ziel, En in dat proces, in hoeverre begrijpen we over onszelf, over

onze Ziel, over de schepping van de mens, en over de manifestatie van de mens in

elke dimensie, in elk niveau van het bestaan? De mens is gemaakt naar het beeld

van de Schepper, wanneer de mens zelf Schepper is. Wat creëer je nu? Hoe ga je om

met je eigen creatie? En wat betekent jouw creatie voor jou in essentie van de

emotie van de STM, het zijn energieniveaus, niet de dimensie van lichamelijkheid.

Als je je kind knuffelt, zegt het kind: "mama, je wurgt me, je knijpt te hard." Waar je je

liefde wilt tonen, en je kind het gevoel heeft het leven te verliezen, omdat je te hard

knijpt.



Het kan de dimensie van lichamelijkheid niet aan. Je bent je kracht vergeten. Of,

voor een [liefdeskoppel], je bent een heel mooi, slank persoon en de partner is een

reus en hij knijpt je. Hij toont zijn liefde, maar je verliest je adem.

Dan begrijp je dat dit hetzelfde is in de dimensie van de schepping, in de STM. Het

zijn de velden waar ik mee in contact kom, om te omarmen. Is het goed voor mij? Ik

kijk niet naar de grootte ervan, ik kijk naar de kracht ervan. Als het de dimensie van

mijn leven is, is het dan goed voor mij om te ontvangen en heb ik genoeg om te

geven? Dan begrijpen we de positie van liefde, (:52). de positie van het begrijpen van

het leven in de ruimte krijgt een nieuwe dimensie. Terwijl we geknepen worden om

geliefd te worden, om vastgehouden te worden, om geliefd te worden, kijken we in

de dimensie van de Ziel. Vergeet niet dat de oren naast elkaar liggen en dat de

Zielen met elkaar verbonden zijn en op elkaar inwerken. Nu lezen we twee

boodschappen, één in de dimensie van de Ziel en één in de dimensie van

lichamelijkheid. En dit zal je een nieuwe dimensie van leven brengen.

Probeer het de volgende keer. Leg je oor en hoofd naast je geliefde als hij of zij

slaapt en kijk met gedachten hoe je haar wakker kunt maken. Met enkel gedachten,

met wat je ook denkt, en kijken of ze zegt, gaat de bel rinkelen. Kun je haar zeggen,

ik hou van je, kun je me vasthouden aan de dimensie van het STP. En de volgende

ochtend wordt ze wakker en zegt: "Ik heb gedroomd dat je me vasthield en me zei:

"Ik hou van je". Probeer het. Het heeft een prachtig effect. Ik heb het vaak gedaan. Ik

doe dat vaak met mijn kinderen als ze klein zijn. En het is verbazingwekkend. We

maken ze niet wakker om wakker te worden. Je hoeft alleen maar je hand bij ze neer

te leggen en je zult liefde door de Ziel laten gaan. Dat het tijd is om de

lichamelijkheid te krijgen.

En ze gaan gewoon rechtop zitten en op het bed zitten. En je kijkt naar hun ogen en

ze sterven voor de eerste keer. Het opent bij het eerste mooie ding dat ze ziet, het

betekent dat je gezond bent. Het is het eerste wat je kunt dragen: de ziel van de, de

boodschap van je liefde, door het oog, door de ziel. (:54).



De volgende keer, als je naast je geliefde of je kind ligt, ga daar dan liggen en maak

ze wakker via je Ziel. En kijk wanneer hun ogen opengaan en je de emotie van de

Ziel voelt, als de eerste flitsen van de Ziel, die in balans probeert te komen. En dan

begrijp je, hoe de mens door de diepte van de ruimte zal reizen, met de kinderen en

geliefden en de anderen.

Nu begrijp je wat er vanaf het begin is gezegd. "Gij zult niet liegen." Nu begrijp je wat

het precies betekent, aangezien jij het bent die jezelf feitelijk berooft, niet in staat te

zijn tot interactie, niet in staat te zijn te leven in de dimensie van de energie van de

mens, en niet in de dimensie van lichamelijkheid.

Nu begrijp je waar het onderricht van vandaag over gaat. En ik hoop dat jullie

begrijpen dat wanneer we jullie in de komende weken en maanden in de cyclus van

deze processen plaatsen, jullie er klaar voor zijn. Vergeet niet dat we geen religieuze

sektes zijn en dat we geen mensen zijn die rare dingen doen. We testen de dimensie

van de ware cyclus van het leven, het ware bestaan, door de waarde van de liefde te

begrijpen, de liefde van de mens en de wereld van de Schepping.

We nemen een kleine pauze en komen terug, en dan zijn we klaar om vragen te

beantwoorden. Rick, als je ons wilt meenemen door je normale reclame, alsjeblieft.

En dat geeft ons de kans om in de volgende sessie uit elkaar te gaan.

<<Pauze>> 499 KSW 17 augustus 2023(1:02).

K- Ja, klaar, bereid, hoop ik, klaar. Dat weet ik zo net nog niet. Maar ja, we kunnen het

proberen.

R: Oké, wilt u nu vragen beantwoorden of is er iets anders dat u eerst wilt zeggen?

K- Nee, het is interessant wat je ons hebt laten zien, een deel van de nieuwe

ruimtesystemen. We gaan een nieuw tijdperk binnen in de wereld van de

Schepping. En we gaan een nieuw tijdperk binnen in het begrijpen van de

energiekant van de wereld van de Schepping en de materiekant. En het is belangrijk



voor ons om hier heel duidelijk over te zijn. Ik legde dit uit, en ik legde dit eerder uit,

in de laatste lering, en we proberen er af en toe op terug te komen, dat voor de

Kenniszoekers en de nieuwkomers om te begrijpen.

We hebben het niet over afzonderlijke dingen, met de technologie van de Keshe

Foundation. We hebben het over de energiekant van het leven, die we genegeerd

hebben. De energiekant van de Schepping, waar we in het leven van de mens te

maken hebben met de lichamelijkheid van de mens, de auto, de hand, de tafel, de

stoel, het voedsel, waar we de velden van het universum, die het planetaire systeem

uit elkaar houdt, genegeerd hebben. De velden van het universum, die de

afscheiding van onszelf van elkaar creëren. De velden van ons levensplasma, die zelfs

onze Ziel van onze lichamelijkheid scheidt, ook al zit hij ermee opgesloten.

We creëren dus niet iets nieuws. (1:04). We begrijpen wat er is, wie ons uit elkaar

heeft gehouden. We wisten ervan, maar we negeerden het. Nu proberen we het

systeem en zijn technologie te begrijpen. En op die manier zien we de Totaliteit. Op

die manier begrijpen we wat we de twee delen van de Schepping noemen, de

materiekant en de veldkant. Tot nu toe zijn we door Newton gegaan. We gingen

met, God weet het, elke wetenschap van het begrijpen van de snelheid, de rotatie,

dat God hoeken en afstanden kent. Nu hebben we

om de sterkte te begrijpen. Nu moeten we de interactie van de velden begrijpen.

Want deze kracht en deze interacties, en de kracht van de verandering creëert de

dimensie van scheiding tussen de Aarde en de Maan, tussen de cel van je hart in de

ene laag naar de andere.

Die cellen, die Maan, die Aarde, die Zon, wat houdt ze van elkaar gescheiden? We

hebben er altijd over gepraat, maar je hebt het nooit begrepen. Nu moeten we het

begrijpen. De Aarde beweegt rond de Zon. Maar wat houdt de Aarde in beweging



rond de Zon? Wat houdt het in constante snelheid en constante afstand? De velden,

magnetische velden van de twee systemen. De veldsterkte van de twee. In de

wereld van de wetenschap hebben we dat genegeerd. En met de

plasmatechnologie kunnen we het afdekken. Dus de kennis is compleet.

Ik ben de Maan, of ik ben de Zon, en ik zit op zoveel afstand van de Zon, (1:06). of van

de Aarde. Wat dicteert deze afstand? Wat dicteert in welke positie, met welke

snelheid ik eromheen draai, of ommezelf heen? Als je geen energie hebt, hoe wil je

dan draaien? Als je niet draait om velden interactie te creëren, hoe wil je dan rond

een ander veld draaien? Wat is dan het principe van de beweging? Je hebt geen

benen. We accepteren dat de Aarde roteert. We hebben geaccepteerd dat de zon

roteert. We accepteerden dat we rond de zon draaien. Maar we hebben altijd de

velden genegeerd die de schepper zijn van deze scheiding, afstand, snelheid. En de

Keshe Plasma Technologie gaat hierover.

De verbindingslijnen, de scheidingslijnen. Wat creëert en hoeveel creëert het, welke

afstand en welke scheiding. En creëert dit interactie, we noemen het emotie?

Dan begrijpen we, hoe zit het met deze nieuwe technologie? Waarom de

technologie van de Keshe Foundation en de plasmatechnologie zo verschillend zijn?

Omdat we het gat opvullen. We vullen het gat, de afstand tussen de aarde en de

zon. Wat zit er in dit gat? Hoe bestaat het? Waarom blijft de aarde niet aan de zon

plakken? En waarom blijft de Maan niet aan de Aarde plakken? Wat veroorzaakt

deze scheiding en rotatie? En wie dicteert waar en hoe? Dit is de technologie van de

Keshe Foundation. Dit is de ruimtetechnologie waar we het over hebben.

Je bent blij met je raket. Wij zijn blij met hoe je de raket krijgt waar je wilt zijn. (1:08).

Op deze manier, met behulp van het veld interactie, door het plaatsen van een raket

brandstof in de rug, zoals de Chinese ?? vuurwerk. Dit is wat de nieuwe technologie

is. Het begrijpen van de interactie van de velden, de kennis van de kloof tussen de

entiteiten, wat het heeft gedicteerd, wat het creëert, wat het in stand houdt, en

welke kracht het geeft, wat het in stand houdt, welke kloof. Als je dit begrijpt, dan zie

je dat het plaatje compleet is.



De wetenschap van de kennis van de Schepping in het universum, wanneer je een

materie hebt, weet je, waarom is het daar, wat is de kloof ervan, waarom creëert het

24 uur rotatie, en waarom gaan we rond de zon, en in al die tijd, wat is er tussen ons

en het, en waarom zien we al deze veranderingen.

Hetzelfde geldt voor de STM. Waarom hebben we een afscheiding met een andere

Ziel? Hoe communiceren we met de Ziel? Hoe snel? Hoeveel verlichting? In welke

kracht is onze Ziel, die meer begrijpt, meer ziet? Of waarom kracht van onze Ziel er

niet is om begrijpen? Is het het verbruik om er meer velden aan toe te voegen,

omdat het dynamisch is? De manier waarop we dat doen. Als je het begrijpt, zoals ik

eerder uitlegde, ben je een wetenschapper en begrijp je misschien meer van

vandaag over jezelf.

Maar we hebben het over de dynamische reactoren. We zeggen, we hebben een

controle, we kunnen het toevoegen en uitwisselen, dus we kunnen verschillende

magnetische velden creëren, dus we hebben verschillende magneten van alles. Tot

nu toe waren het alleen magneten van metalen. Nu kunnen we de veldsterkte van

onze reactoren aanpassen. Dus we kunnen de velden uitbreiden, we kunnen de

velden verkleinen, we kunnen verschillende velden creëren, of wat dan ook. Is dat

geen verlichting? (1:10). Is dit niet wat de mens doet door ander voedsel te eten, door

kennis toe te voegen? Brengt de kennis verlichting, of zorgt het voedsel dat je eet

ervoor dat je verlicht wordt, dat je meer begrijpt? Wie past het filter van je kennis

aan?

Wie regelt de toevoer van het materiaal naar je Ziel, zodat je meer licht creëert en

verlicht raakt?

Nu begrijp je dat de kennis van de Schepping hetzelfde is. Of het nu de Aarde en de

Zon zijn, of de twee reactoren, of de STM. Als je er niet naar kijkt, hoe kun je dan het

licht zien? En als je het passeert, ben je aan de donkere kant, omdat je geen

interactie hebt. Maar dat betekent niet dat je aan de donkere kant staat ten opzichte

van de Zon. Maar sta je aan de donkere kant ten opzichte van de Maan? Sta je aan

de donkere kant ten opzichte van een andere entiteit? Of creëer je er licht mee? Dus

in elke richting creëer je verschillende lichten, afhankelijk van de velden waarmee je



interageert. Nu begrijpen we dat de kennis van het plasma de kennis van de

Schepping is, de velden ertussenin. Het begrijpen van de interactie van de velden,

die de toestand van afscheiding creëert, voor materietoestand, of plasmatoestand,

of een andere plasmastapel.

Het mooiste onderwerp ter wereld is natuurkunde, als je het begrijpt. Maar het

mooiste onderwerp ter wereld is de interactie van magnetische velden en hun

plasma. Zoals ik altijd al zei, het leven begint niet met materie, het leven begint met

de velden. Interactie van de velden creëert een plasma, interactie van de plasma's

creëert fysica, en interactie van de twee plasma's van fysica creëert chemie, en dan

vermenigvuldigen met zijn biologie en vermenigvuldigen ervan, is de essentie van

verlichting van de Ziel. (1:12). En dan, wanneer genoeg Zielen op elkaar inwerken en

samenwerken, de Ziel van de Schepper worden.

En dit is wat er van het begin tot het einde gezegd is. We begrijpen de Totaliteit. We

begrijpen de schoonheid en de creatie van. We begrijpen de Totaliteit. We begrijpen

de liefde, omdat we deel uitmaken van die liefde. Wij hebben die Ziel geschapen en

die Ziel zijn wij, hij is in ons geschapen. Dan begrijp je de verandering, de kennis.

Dan begrijp je de helderheid van de eenvoud. Zonder de materietoestand kunnen

wij als het plasma van het ?? bestaan niets bevestigen, want we zijn slechts velden

in het universum, die nergens naartoe reizen. Of we creëren een ander plasma,

waarmee we het bestaan van andere velden kunnen bevestigen (<slechte audio >).

Als jullie, Kenniszoekers, de afgelopen vijf minuten van het onderricht hebben

begrepen, zijn binnengegaan, hebben jullie de sleutel tot de wereld van de

Schepping. En dat zal het beste zijn voor ons allemaal.

Zijn er vragen?

Vraag: ... Betekent intelligentie het vermogen dat iemand zijn eigen velden in balans

kan brengen en meer veldsterktes kan creëren door zijn eigen veldsterktes, en kan

interageren met andere plasma?

K- Kun je dat nog eens herhalen? Je hebt het antwoord in je eigen vraag.



R: Dat is mogelijk, ja. Betekent intelligentie het vermogen dat iemand zijn eigen

velden in balans kan brengen, (1:14). en meer veldsterktes kan creëren door zijn

eigen veldsterktes, en kan interageren met andere plasma?

K- Wat heeft intelligentie te maken met de Totaliteit? Of is de intelligentie die we

noemen, verlichting? En het mooie ervan is dat, hoeveel ervan begrijp ik? En

hoeveel ervan willen we begrijpen, dat we de intelligentie hebben om te begrijpen?

Dan denk ik dat je het antwoord zelf zult vinden.

Intelligentie, begrijp je misschien in intelligentie, kennis van een andere schepping,

die voor jou op deze planeet geen betekenis heeft. Maar als je per ongeluk aankomt,

of uit vrije keuze omdat je Ziel weet dat je in de komende tijd in deze omgeving

terecht zult komen, en dan begrijp je het, dan heb je al de kennis die je hebt gehad,

wat je het noemt, je bent "voorgeleerd". Waar op Aarde had dit geen betekenis. Nu

heeft het voor jullie een betekenis. Want dan zeg je: "Oh, het is een deja vu. Ik weet

niet waarom, ik ben hier eerder geweest." Ben je verlicht tot de kennis van het

heden?

Onlangs was ik bij een van de Kenniszoekers. En ze zei: "Ik voel me niet goed

vandaag. (1:16). Er is iets mis. En ze voelt zich niet goed. En aan het eind van de dag

was het niet zo goed. Het pakte niet goed uit. En opeens dacht ik: deze Ziel wist dat

het vandaag een slechte dag zou worden, maar de lichamelijkheid was zich daar

niet van bewust. Het was aan het voorspellen wat de Ziel zelf zou gaan doen. En op

een bepaalde manier was het het feest aan het plannen om zelf te gaan. Naar het

feest. En het was een tijd om dat te bevestigen. Het was een tijd, op een fysieke

manier, om verlichting van de Ziel te bereiken, vooraf te vertellen.

Op een bepaalde manier, je staat, ik ga naar het feest, en dit feest, ik ga dit soort jurk

dragen, en ik ga me zo gedragen. Nu heeft de Ziel het werk gedaan. De Ziel heeft, op

een bepaalde manier, alles vooraf ingesteld, om alles samen te voegen. En de

lichamelijkheid had geen idee.

Maar op een bepaalde manier is het een droom, je hebt het gezien, het fysieke wist

dat de Ziel die kant op ging. En de Zielen wisten al wat de uitkomst hiervan zou zijn.

Omdat dat de bedoeling was. Omdat die interactie van de Ziel, die lichamelijkheid



representatie van de Ziel, emotie, creëert, het is een voorwaarde dat andere Zielen

moeten interageren en reageren. (1:18). En wat dat antwoord zou zijn, zou de

volgende generatie discipelen hebben gecreëerd, die, waar zij bij betrokken waren,

gedaan moest worden.

En het is verbazingwekkend, je kijkt naar de toestand in een fysieke dimensie, maar

we kijken naar dezelfde situatie door de Ziel, door het veld, en dan heeft het een

totaal andere betekenis, een ander begrip en een ander doel. En ik leunde

achterover en zei, arme

?? Chick, hij wist niet wat de Ziel hem vertelde dat het ging doen. Maar, het gevoel

was dat, ik voel me niet goed, er is iets mis. Omdat ik wist dat ik ondeugend zou zijn

op dit feest, en mijn ondeugendheid zal anderen ertoe brengen om iets met mij te

doen, of ermee, en een nieuwe dimensie te creëren. Maar geen van de andere Zielen

wist het, omdat ik besloten heb een stoute te zijn in een fysieke dimensie.

Is het verlicht? Is het vooraf ingesteld? Of is het afgesproken door de Zielen die

collectief met de Ziel werken, dat als je dit doet, de uitkomst zal zijn wat het moet

zijn? En daarmee vind je vrijheid. Want nu heb je de wensen van je Ziel uitgevoerd,

maar je lichamelijkheid was er totaal onwetend van, totdat het je in deze ?? (positie)

plaatst. Hoe vaak heb je niet tegen jezelf gezegd: "Waarom heb ik dit gedaan? Dit is

niet mijn karakter. Verander de positie.

Ah, mijn Ziel creëerde de voorwaarde dat mijn lichamelijkheid doorgaat, omdat de

andere Zielen ingesteld waren om deze reactie te tonen, vanwege wat ik lichamelijk

deed. En dan kijk je anders naar het leven. Dan noem je het niet, "Ik weet niet

waarom ik dit deed, (1:20). Ik begrijp het niet, dit is niet mijn karakter." Dit is de

ordening van de Zielen. Het maakt niet uit wat je inborst is of wat je doet.

We zullen dit prachtig zien op 11 november. Velen van jullie die 11 november zullen

bijwonen, zullen geschokt zijn door wat komen gaat, wat geïnspireerd zal worden en

wat de verandering zal brengen.

Het zal interessant zijn om te zien wat er uit de bijeenkomst van ambassadeurs van

11 november zal komen. Zullen we uiteindelijk hetzelfde doen voor de wereldvrede



door ambassadeurs die onderhandelen tijdens de conferentie, "het ijs breken",

interactie van de Ziel, of zullen we een nieuwe voorwaarde stellen. Zoals ik al zei, het

is zo interessant om te zien hoe en waar, en de manier waarop we zullen bewegen.

En onze Ziel is er gewoon op ingesteld. Maar we zijn er gewoon om de

lichamelijkheid uit te voeren. En dan zien we wat de andere fysicaliteiten doen,

waardoor hun Ziel naar een nieuwe dimensie wordt verplaatst.

Is het verlichting? Is het de opvoeding van de Ziel? Of is het een deel van ons leren

over onszelf, in beide dimensies? Heel interessant als je het begrijpt. En heel

interessant om hier te zien, ik ben slechts een pion in het spel van de Zielen, en we

dachten, je zet het spel op voor de Zielen ommet elkaar te communiceren. Maar je

bent eigenlijk zelf, je wordt bespeeld door de Zielen om de lichamelijkheid uit te

voeren en de dingen die we ervoor gaan doen, (1:22). voor de verandering van

dimensie van het bestaan.

Zijn er nog andere vragen?

K- Nu we het toch over dit onderwerp hebben, wil ik graag iets voorstellen. Ik zou

willen dat jullie, Kenniszoekers die de ambassadeursbijeenkomst zullen bijwonen, je

wens, zonder naam, op een stuk papier schrijven, in veelvoud, en het aan de

ambassadeur geven die je ontmoet. Geef het aan een andere Kenniszoeker die je

ontmoet. En wacht af wat er met je wens gebeurt. Velen van jullie zullen schrijven:

"Ik wens wereldvrede. Maar ga een stap verder. Ik geef je alles wat mogelijk is, dat je

die toestand van vrede kunt creëren voor jezelf en voor degenen die je

vertegenwoordigt. En zie dan het beeld dat ze ontvangen ?? elk geschenk. Omdat je

een Ziel aan hen geeft, verlicht je hen. En dit zal veel, heel veel verlichting brengen.

Nog een vraag? (1:24).

V: ... Als reizen op de velden hetzelfde is als autorijden op de snelweg, zou er dan ooit

een file of file ontstaan?

K- Pak een paar magneten en leg ze op tafel en duw erop en je zult het zien. Pak

een paar magneten, magnetische ballen, die nu heel traditioneel zijn, en leg ze op



tafel. ?? en kijk of je een file krijgt. Tenzij er iemand rondrijdt, hebben we niet

iedereen aangetrokken. Maar als dat gebeurt, noem je het een ongeluk. Ik noem het

een nieuwe sterkere Ziel. Het wordt gecreëerd door de interactie met die Ziel. Wat

zou dat doen, dat alle andere magneten in de set hun eigen Zielen hebben? ?

Het zal een zeer interessant resultaat zijn. En dan zie je, als je een file creëert, als het

het levenspatroon aanhoudt, zou er geen file moeten zijn. Zien we een file van de

sterren? Zien we een file van sterrenstelsels? Magnetisch positioneren ze zichzelf.

Zelfs als ze in de verdrukking komen, hebben ze nog steeds een opening in de verte.

Nog een vraag?

Vraag: ... Zodat ik het begrijp, is het onderbewuste en het STP hetzelfde? En hoe

gaan we ermee om, zodat het ons kan helpen met iets in het fysieke leven?

K- Kun je het nog eens herhalen?

R: Hij vraagt of het onderbewustzijn en het STP hetzelfde zijn? (1:26). En hoe gaan we

ermee om?

K- Is onbewuste interactie van het STM? Of de STP? Je kunt niet iets op zichzelf

hebben en het onbewust noemen, als er geen interactie is met iets anders om die

dimensie te creëren. Is het onbewuste de interactie van de velden van de

lichamelijkheid en de STP? Wat we STP noemen, of we noemen het, de "Geest."

Ik heb dit al eerder uitgelegd. We hebben twee soorten emoties. Eén emotie is de

interactie van de velden van de lichamelijkheid met de STP. En één is tussen de STP

en de STM. Maar er is nog een derde, die weer de interactie is van de velden van de P

met de STM. Dit is waar je voor een stoplicht staat en plotseling merkt dat je

achteruit wordt getrokken en een auto je passeert. De STP en de fysicaliteit sliepen,

maar de STM beschermt de fysicaliteit door ermee te interageren ?? waardoor de

STP wordt overstemd.

Dan kom je erachter dat er niet zo'n antwoord is op zo'n complexe interactie. Omdat

die andere dimensies van de, wat wij noemen, emotie. (1:28). En dat is weer het



verhaal van de massa en het gewicht. Wanneer de STM en de STP van de man op

elkaar inwerken, creëren ze die emotie. Terwijl de STM en de lichamelijkheid van de

mens die emotie creëren, wat creëert de interactie tussen deze twee emoties dan?

Onderbewustzijn? Een meer gezuiverd veld interactie van een hogere orde dat

begrijpt, en verlicht is tot meer dan

wat de Ziel gaat ?? doen? Of waar STP zich bewust van is? Wanneer je over deze

dingen praat, werk dan zonder ?? vooroordelen, en begrijp dat elke interactie een

andere interactie creëert, dat die interactie een wisselwerking heeft met de

interactie waaruit het is ontstaan. Dit is hoe we het noemen, "Ik ben het begin, ik

ben het einde", want ik ?? ben geschapen , ? Ik ben zijn schepping. Ik creëer, ?? Ik

word geschapen.

Nog een vraag?

Vraag: ... Het onderbewuste houdt zich bezig met menselijke gedachten en emoties

en creëert dingen in ons fysieke leven. Dat is wanneer we gedachten hebben die

afgestemd zijn op een sterke emotie. Leg alsjeblieft de relatie uit tussen dit en de

Ziel.

R: Ik denk dat je dat zojuist hebt gedaan.

K- Dat heb ik beantwoord. Nog een andere vraag.

V: ... Meneer Keshe, (1:30). kunnen we nieuwe planten maken met behulp van

plasmabiologie?

K- Ja, waarom niet? Maar je moet alles begrijpen over de plant. We noemen het

geen plasmatische modificatie, maar het is een creatie op zichzelf.

Is er nog een andere vraag?

Vraag: ... Zullen de Plasma Energie Apps het leven van mensen in elk opzicht

verbeteren?



R: Plasma-energie toepassingen. Ik denk dat dit betekent dat toepassingen van

plasmaenergie misschien het leven van mensen zullen verbeteren.

K- Natuurlijk wel. Het doet... Zie je, we zijn ons allemaal bewust van de kennis, we

begrijpen het allemaal. We beheersen de toepassing ervan.

Wij, zoals ik jullie al eerder heb verteld, wij, in de afgelopen dagen, kwam een van

onze Kenniszoekers met een gezondheidsprobleem voor een van de leden van de

familie. (1:32). Het zijn allemaal zeer goed geïnformeerde Kenniszoekers. Ze weten

alles, net zoveel als ik. En ik zei gewoon, weet je wat je moet doen? Doe gewoon dit

en doe dat. En iets wat onmogelijk is in de wereld van wellness gebeurt binnen

enkele minuten met de persoon. Het is niet dat ze anders zijn in kennis dan ik, maar

ik begrijp meer over de velden van interactie, over de voorwaarden die nodig zijn en

de voorwaarden die gecreëerd worden ommet de velden te interageren.

En dat is het verschil. En het komt door ervaring. En soms heb je niets nodig om te

doen. Het is gewoon weten hoe en waar je je ?? velden op elkaar moet laten

inwerken.

Ik heb het hier vaak over gehad, over Naomi in het ziekenhuis. Na 30 dagen ongeluk,

stond ik buiten door het glazen raam. Alleen door gedachten, alleen door interactie

van de Ziel, liet ik armen en benen bewegen, dansen. En er waren 10, 20 mensen

getuige van. En Giovanni stond bovenop het bed. Ik hoef niet

iets doen. Ik hoef niet naar binnen te gaan en iets te doen. Het is gewoon mijn

verbinding met de Ziel. (1:34). Het is de Ziel die de lichamelijkheid beweegt.

En we zijn er meesters in, maar we maken er geen misbruik van. Met een vingerknip,

met één gedachte, kan ik elke president zonder dat iemand hem vertelt de

wereldvrede en ontwapening te ondertekenen. Maar wat gaan we doen met de

generaals? Wat gaan we doen met degenen die in de legers werken en de wapens

voor hen maken? Dus moeten we de man de vreedzame weg leren. Die man maakt

het geweer niet. Het maakt niet uit wie de president is en wie de natie, of de ster, of

de planeet. Dat is het verschil. En dat moet je begrijpen. En dan kom je op het punt



dat, zoals ik altijd al zei, we in deze cyclus geen tovenaars zijn. We laten jullie de

magie begrijpen. Dan kan niemand je "toveren".

Nog een vraag?

V: Hallo meneer Keshe, maken de Zielen van de mensheid na hun dood of

transmutatie, die de stroom van de polen van de Aarde binnengaan, deel uit van het

proces van het creëren van de MaGrav-velden en de Traagheid van de planeet, en

gaan ze dan verder om deel te nemen aan de creatie van andere delen van het

universum door hetzelfde proces?

K- Alles is met alles verbonden. In de wereld van de Schepping is alles met elkaar

verbonden, je moet het pad vinden. (1:36).

Vraag: ... Hallo meneer Keshe, wat is de reden dat de Ziel zich verbergt voor de

fysicaliteit? En waarom laat de Schepper, waarom laat de Schepper zichzelf niet zien

voor zijn schepping? Dank u dat u onder ons bent. ..

K- Dat doet het, de man is blind. Inderdaad, de man is blind. En hij noemt het een

droom. Nog een vraag?

Vraag: ... Goedendag meneer Keshe en nogmaals bedankt voor weer een

verbazingwekkend onderricht. In de laatste Kenniszoekers Workshop sprak u kort

over Gans of Gans. Kunt u er meer over vertellen en ons enkele toepassingen geven

van wat we kunnen doen met Gans of Gans? Dank je wel.

K- We hebben hier in het verleden veel over geleerd en je kunt er veel mee doen. Er

is een stadium waarin je zelfs verder kunt gaan, om Gans'en van de Gans'en van de

Gans'en te maken. Maar je moeten begrijpen hoe je het maakt, hoe je een

voorwaarde creëert om het te maken. En het heeft vele, vele toepassingen.

Maar op een bepaalde manier zijn de Kenniszoekers zich er niet van bewust, ze

willen het niet begrijpen. Het is een beetje te ver. En hoe kun je ... begrijpen dat er

iets gebeurt als er niets is, voor iets anders om te gebeuren, maar het gebeurt? Dus,

toepassing ervan is verheffing van de Ziel. Op zoveel manieren, verheffing van

begrip. (1:38). Maar het moet op de juiste manier gebeuren, het moet op de juiste



manier gedaan worden. En tegelijkertijd moet de Ziel klaar zijn om het te

aanvaarden. Je kunt een paard naar het water brengen, maar je kunt het nooit naar

het water brengen.

drinken. En dit is de sleutel. En dit is de sleutel tot het bestaan van de mens. En als je

het begrijpt, begrijp je de Totaliteit van de Schepping.

Nog een vraag?

Er is iets dat ik moet noemen. We kijken ernaar. We brengen het nog niet in. We

wachten gewoon af hoe ver het gaat. Maar vroeg of laat zullen we degenen die een

weekend naar de conferentie in Londen gaan, vergrendelen en tegenhouden. Want

als we eenmaal een aantal hebben bereikt, hebben we niet veel openingen meer. Je

moet begrijpen dat we nog steeds 200 kenniszoekers hebben die uit de week van

de training komen. En om een locatie te vinden voor vier- of vijfhonderd mensen,

met ruimte voor beveiliging en al het andere, dat is een "onvoorstelbare"

(formidabele) taak. Dus, degenen onder jullie die het weekend van de conferentie in

Londen bijwonen, maak het alsjeblieft zo snel mogelijk af, want we gaan het

blokkeren, we moeten het blokkeren. We hebben veel mensen, (u) zal worden

gevraagd, (1:40). voorafgaand aan het bijwonen, om te linken naar, hoe je het noemt,

een heleboel details (over jezelf) voor ons. En dit maakt deel uit van wat we de

veiligheidsstructuur noemen. We hebben ambassadeurs, we hebben delegaties, we

hebben hoogwaardigheidsbekleders. En ook al zijn jullie Kenniszoekers en zijn jullie

onder hen. Hun regeringen willen er zeker van zijn dat ze veilig zijn. Dus ergens in

september beginnen we met het, hoe je het noemt, veiligheidsonderzoek. We

dragen het over aan de veiligheidscontrole van de nationale regeringen. Dus begrijp

alsjeblieft dat we een beperkt aantal hebben. We kunnen kenniszoekers toelaten tot

deze sessie. Kenniszoekers toestaan om deze sessie van de week ervoor bij te wonen.

Nog een vraag?

R: ... Ik weet niet zeker hoe we dit kunnen aanpakken, maar ik geef je gewoon de

vraag en we moeten voorzichtig zijn, want het heeft medische connotaties, maar

misschien kunnen we het anders aanpakken.



K- Breng het niet binnen, breng het zelfs niet binnen. Breng het niet in. Vraag er

zelfs niet naar. R: Oké.

Vraag: ... Dus, dienstbaarheid aan de Schepping kent geen grenzen, om die

traagheid in jezelf te creëren voor de expansie van de Ziel, En zouden kinderen het

niet de hele tijd doen, als ze zien dat ze verlicht worden door de kleinste dingen in

het leven, (1:42). maar gewoon niet weten wat er gebeurt, zoals wakker worden in je

slaap, vliegend in een wit licht.

R: Dus het is meer een verklaring dan een vraag, maar... we kunnen het gewoon zo

laten.

Vraag: ... Ik zou graag willen weten of de "Gans van de Gans" een gedachte is.

Gedachte, denken of gedachten. Is dat de Gans van de Gans? K- In zekere zin wel, als

je het zo uitlegt. Nog een vraag?

V: ... Hallo meneer Keshe, kunt u iets meer vertellen over hoe Neutron Gans kan

worden ingeperkt?

K- .. Ga alsjeblieft naar, (1:44). hoe je het ook noemt, naar het Fukushima Centrum, ze

hebben er behoefte aan, ze kunnen je veel helpen. Ze kunnen daar alles bevatten.

Neutron Gans, ten eerste, als je begrijpt wat een Neutron Gans is. Het opeisen

betekent niet dat je het maakt.

Nog een vraag?

R: Ik denk dat je eigenlijk alle vragen hebt behandeld die we hier hebben uitstaan.

K- Ik wilde vandaag minder dan twee uur afmaken, dus mijn wens is uitgekomen.

Hartelijk dank voor vandaag. Degenen die naar Manchester komen, zien we

maandagochtend om 10 uur. De reden dat we om 10 uur beginnen is dat

Manchester een drukke plaats is, 9 uur duwen om er binnen te komen, lastigvallen is

niet goed. Dus de sessies zijn van 10 tot 6 of van 10 tot 5. En zoals gebruikelijk,

traditioneel bij de Keshe Foundation, op de laatste dag vrijdagavond, of noemen we

het, het laatste avondmaal, eten we allemaal samen, boeken we een restaurant

ergens. En we gaan voor... de laatste avond van de sessie. Kom alsjeblieft zonder



verwachtingen. (1:46). Kom binnen met een heldere geest, en laten we eens kijken

wat je meeneemt. Want wat je meeneemt, zal zoveel beter zijn tegen de tijd dat je

ons weer in Londen ontmoet. En dan zien we wel weer verder.

Want wat jullie maken en wat als energie in de Londense conferentie wordt

verzameld, komt van degenen die in die ene conferentieweek zijn. Dit is een

vredesconditie, dit is verheffing van de "Ziel van de wereldleiders". En de

omstandigheden zijn niet zo goed voor veel van onze leiders, op het niveau van hun

Zielen. En we proberen die positie te bereiken.

Degenen onder jullie die zich hebben ingeschreven of geregistreerd voor de, wat

jullie noemen, "?? inprenting van je Ziel," zoals ik het noem, jullie zullen de sporen

van de interactie in jullie Zielen zien. Jullie zullen uitnodigingen krijgen, sommigen

voor volgende week en sommigen voor de week na de, zoals jullie het noemen, de

Manchester sessie. Dus sommigen van jullie zullen uitgenodigd worden om bij ons

te zijn, we zullen je de datum geven, je zult de e-mail ontvangen, controleer

alsjeblieft voortdurend je Junks (Spam), want sommige van onze e-mails belanden

in de Junk en zeggen, "Ik weet het niet, ik was niet uitgenodigd."

We beslissen, we proberen aan de meeste van je verzoeken op tijd te voldoen. Maar

je wordt uitgenodigd voor een sessie van een half uur. Wees op tijd, want als je het

mist, moeten we je terugzetten voor de volgende sessie, wat zou kunnen. Dus,

degenen onder jullie die dat willen, ga ik een volledige bijeenkomst geven van je,

hoe je het noemt, in staat zijn om te zien, en een voorstelling van het veld van je Ziel.

En hoe je werkelijk bent, hoe je je voelt, hoe je gevoel in waarheid op de achtergrond

is, spoort zichzelf op. (1:48). Hoe, wat is het conflict tussen je Ziel en STP, wat is het

conflict tussen je lichamelijkheid en je Ziel, je zult het zien in de grafiek. En het zal

interessant zijn, hoe gesynchroniseerd je bent, hoe in contact je bent met elkaar,

maakt niet uit hoe je denkt dat je bent. De machine liegt niet, de mens liegt altijd

zelf.

Het zal dus interessant zijn voor degenen die zich hebben ingeschreven voor de

sessies van, hoe je het ook noemt, om de structuur van de Ziel te zien, in de

komende dagen zullen jullie een uitnodiging ontvangen voor die sessie. En,



hoogstwaarschijnlijk zien we jullie volgende week weer, maar in de daaropvolgende

maandag, zullen we



ontmoet degenen die zich bij ons voegen in Manchester. Nu beginnen we aan een

nieuwe cyclus, allemaal samen, op naar de volgende cyclus.

Hartelijk dank voor vandaag. En hopelijk zien we u de komende dagen. Maar zorg er

alstublieft voor, voor het conferentieweekend in Londen, dat zodra we het afsluiten,

we u heel vroeg vragen om ons al uw namen en gegevens te geven, en u moet

worden doorgelicht omdat de hoogwaardigheidsbekleders en ambassadeurs

aanwezig zijn en het heel, heel krap is. Vooral als de Amerikanen komen, is het een

chaos. Ze denken dat de wereld van hen is. En we moeten ze laten zien dat we

allemaal gelijk zijn. Dit is het grootste probleem, waarom Amerikaanse

ambassadeurs niet komen, omdat de beveiliging zo slecht is, dat ze niet eens hun

eigen veiligheid vertrouwen, laat staan die van anderen. Hartelijk dank voor

vandaag. Ik zie jullie allemaal in de volgende sessie, volgende week.
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